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YALÇIN TÜRK
Fenerbahçe Transferde
Doludizgin

AYGÜN ÖZİPEK
Tarih Tekerrür
Eder mi?

CEMİL TURAN
Fenerbahçe’nin Futbol
Aklı Çalışıyor

CENGİZ TOKGÖZ
Fenerbahçe’de de
Sultanlar Başarılı

JAK BENZONANA
Şampiyonluklar için 
Fedakarlık ve Özveri 
Kaçınılmaz Bir Yoldur

HARUN ATA
MHK Gitti,
Sıra Başkan’da mı?Ender Konca

“İşin Sırrı Çok Çalışmak”

Süper FenerGA
ZE
TE
Sİ

BEDRİ BAYKAM 
Yeni Transferleri Kaleme Aldı

BU AKILLI
HARMAN TUTAR

“Yönetime Giren Her Fenerbahçeli, 
Başkan Olabilecek Potansiyelde Olmalı.”

Sadettin Saran
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“Eğer duyarsam ki biri demiri ısırmış, 
kesin Saran’dır, derim” 
n Sayın Saran öncelikle bize vakit ayırdığınız için
çok teşekkür ederim. Siz hem iş dünyasının hem de
spor camiasının çok yakından tanıdığı bir isimsiniz.
Sporcu geçmişinizi baktığımızda Amerika’da eğitim
yıllarınızda yüzme sporuyla ilgilendiğinizi görüyoruz
“En Değerli Sporcu” seçildiğinizi de biliyoruz.
Ardından milli takımımızda takım kaptanlığı ve rekor-
lar görüyoruz. Nasıl bir sporcuydunuz? Biraz o yıl-
lardan bahsetsek… 
n Sağ olun. Rica ederim...
Hırslı bir sporcuydum. Antrenmana herkesten önce gi-
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Saran Şirketler Grubu Yönetim Kurulu Başkanı

SADETTİN SARAN
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“Yönetime giren her 
Fenerbahçeli, 

başkan olabilecek 
potansiyelde olmalı.”
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RÖPORTAJ: ATİLA BARTIN

Fenerbahçe Kulübü eski yöneticisi, 
son seçimlerde çoğu Fenerbahçeli’nin 

başkan adayı olarak görmek istediği ancak
“Aday olmak için aday olmam” diyerek 

Ali Koç’u destekleyen ve spor projeleriyle 
Doğu ve Güneydoğu bölgesinde 

gençlerin önünü açan Sadettin Saran’la 
buluştuk. Aklımızdaki soruları paylaştık; 
geçmişi, günümüzü ve yarını konuştuk...

Süper Fener
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Bize düşen destek olmak. 
Öyle de yapıyoruz. Maddi manevi elimizden 

gelen desteği veriyoruz Fenerbahçeliler olarak. 
Hemen ilk üç yılında her şeyi güllük gülistanlık 

yapmasını da kimse bekleyemez.
‘ ‘

Süper Fener
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Amerika’yı yeniden keşfetmeye gerek yok.
Doğru yapıyı kurduğunuzda, 

doğru yere doğru adamı
getirdiğinizde başarı gelir.‘ ‘

Süper Fener
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derdim. Takım kaptanıydım zaten. Bazen çok kar ya-
ğardı. Antrenör arabasıyla gelemezdi havuza. Ben bisik-
letimle gitmiş olurdum. Beni en güzel tarif eden, bana
sonradan referans olan Amerikalı bir antrenörümdü.
“Eğer duyarsam ki biri demiri ısırmış, kesin Sa-
ran’dır, derim” yazmıştı referans mektubuma.

Ben babama bakarak Fenerli oldum; annemiz
Amerikalıdır o da doğal olarak Fenerbahçeli...
n Peki efendim siz bir röportajınızda “5 yaşımdan
beri Fenerbahçeliyim” diyorsunuz. Aileden gelen bir
durum sanırım sizi etkileyen neydi? İlk gittiğiniz maç
ve o anki duygularınız? 
n Biz bütün aile Fenerbahçeliyiz. Dört erkek kardeşiz.
Ben babama bakarak Fenerli oldum. Kardeşlerimi de
ben Fenerli yaptım tabii ki. Annemiz Amerikalıdır. O da
doğal olarak Fenerbahçeli.

Ali Koç’a benden daha çok teveccüh vardı, 
oyları bölmeye de gerek yoktu...
n Günümüze gelirsek yöneticiliğini de yaptığınız Fe-
nerbahçe’ye başkan olmak istediğinizi söylediniz.
Aslında Fenerbahçe camiasında genel kanı Aziz Yıl-
dırım’ın karşısında sizi görmekti. Ali Koç aday olma-
saydı o dönem aday olur muydunuz? O günlerde
neden aday olmadınız? Neden böyle bir tercihte bu-
lundunuz?
n Aday olmak için aday olmayı doğru bulmam. Ali Koç’a
benden daha çok teveccüh vardı. Ayrıca Aziz Bey’in dö-
neminden sonra en çok ihtiyaç olan şey de birlik bera-
berlikti. Oyları bölmeye de gerek yoktu o yüzden. Destek
olmamın Fenerbahçe’ye daha faydalı olacağını da dü-
şündüm. Bir de Ali Koç, eski yönetimin devamı olarak da
görüldüğü için camia Ali Koç’un başkanlığını daha fazla
benimsemişti.

Ne kadar güçlüsün? En zayıf halkan kadar!
n Sizce bir spor kulübünün başarılı olabilmesi için
yönetim yapısı nasıl oluşturulmalıdır?

n Ne kadar güçlüsün? En zayıf
halkan kadar! Güçlü bir yöne-
tim kurmak lazım. Yönetime
giren her Fenerbahçeli,
başkan olabilecek potansi-
yelde olmalı. Mesela,
maalesef bizim kulübün
yönetiminde ben bunu
göremiyorum.
n Aziz Yıldırım ve Ali
Koç dönemlerini kıyas-
larsanız nerelerde kim-
ler ne yanlışlar yaptı?
n Tek tek konulara girmek
istemem. Yanlış da anlaşıla-
bilir. Çok hatalar oldu. Önemli
olan hatalardan ders çıkarmak.
Amerika’yı yeniden keşfetmeye
gerek yok. Doğru yapıyı kurduğunuzda,
doğru yere doğru adamı getirdiğinizde başarı
gelir.

Seçim konuşmak şu anda 
Fenerbahçe’ye sadece zarar verir.
n 2021’de sizi başkan adayı olarak görecek miyiz?
Siz seçilirseniz Fenerbahçe taraftarını neler bekliyor
olacak?
n Ben olağanüstü kongrelere karşı olduğumu her zaman
söyledim. Ali Koç iki sene önce çok zor bir göreve seçildi.
Fenerbahçe’nin birikmiş 600 milyon euro borcu vardı.
Elinden geleni yapıyor. Hatalarından ders çıkardığını
söylüyor. Bize düşen destek olmak. Öyle de yapıyoruz.
Maddi manevi elimizden gelen desteği veriyoruz Fener-

“Çevremde 
direkt bir insan

olarak bilinirim.
Çok fazla filtrem 

yoktur. 
Tarz olarak da sade

hayatı severim. 
Yazar Franz 

Kafka’nın dediği
gibi: Az insan, 

az eşya...
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bahçeliler olarak. Hemen ilk üç yı-
lında her şeyi güllük gülistanlık

yapmasını da kimse bekleye-
mez. Ancak tabii hataların-

dan ders çıkarması gerek.
Öyle yaptığını da söylü-
yor. İnşallah Fenerbahçe
bu sene daha iyi olacak.
Önümüzde yepyeni bir
sezon var. Seçim ko-
nuşmak şu anda Fener-
bahçe’ye sadece zarar

verir.

Fenerbahçe, 
borcunu yapılandırmıyor 

diye cezalandırılıyor.
n TFF'nin futbol kulüplerine getir-

diği harcama limitleri hakkında ne dü-
şünüyorsunuz?
n Ben de kulüplere bir düzenleme getirilmesi gerektiğini
düşünüyorum. Sonuçta UEFA’da bir limit koydu. Ama
haksızlıklar var. Gerek uygulama gerekse kriterler adil
ve sürdürülebilir değil. Fenerbahçe'ye haksızlık yapılıyor.

Fenerbahçe, borcunu yapılandırmıyor diye cezalandırı-
lıyor.
Türkiye’deki kulüplerde tüm branşlarla 
ilgili yapılacak çok şey var.
n Ülkemizde kulübün başarısı hep futbolla ölçülüyor.
Ama sizin gibi sporcu geçmişi olan bir isim futbol dı-
şında amatör şubelere neler katmayı düşünüyor?
Amatör spor ve sporculara sizin çok destek verdiği-
nizi biliyoruz. Kulüplerin amatör şubeleri başta fut-
bol olmak üzere antrenör ve teknik kadroları sizce
yeterlimi? Oyuncu yetiştirme bazında başarı için
başka neler yapılmalı?
n Türkiye’deki kulüplerde tüm branşlarla ilgili yapılacak
çok şey var ama her şeyin başı insan. Önemli olan,
sporcu veya antrenör, hem insan yetiştirmek hem de va-
rolan değerli antrenörlerin, sporcuların kendilerini değerli
hissetmelerini sağlamak. Gerisi gelir.

Ben yabancı sınırına karşıyım. 
Ancak bu demek değil ki, paraları çar çur edip
ülkeyi yabancı çöplüğüne çevireceksiniz. 
n Fenerbahçe’nin en büyük eksikliği, ki bu diğer
büyük kulüpler içinde geçerli “Altyapıdan futbolcu

Takım 
çalışması, 
liderlik, karakter, 
fedakarlık, zaman 
yönetimi, 
azim, irade, rekabet
ruhu, özgüven, 
bunların hepsi
spor
sayesinde 
gelişir.

EYLÜL 2020ÖZEL RÖPORTAJ
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Ben her şeyimi spora 
borçluyum. Spor 

bursuyla okudum. 
Milli sporcuydum. 

Yöneticilik karakterimi
oluşturan değerlerin

hepsini spordan aldım.

‘ ‘
Süper Fener
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yetişmemesi”. Genç futbolcularımız için onların A ta-
kımda yer alabilmesi için düşünceleriniz neler? Ya-
bancı sayısı konusunda ne düşünüyorsunuz?
n Yabancıyı sınırlayarak kaliteyi yükseltemezsiniz. Bir
kere onu söyleyeyim. Ben yabancı sınırına karşıyım.
Ancak bu demek değil ki, paraları çar çur edip ülkeyi ya-
bancı çöplüğüne çevireceksiniz. Scoutingi doğru kullana-
rak dünyanın her yerinden genç, yetenekli oyuncular
bulabilirsiniz. 

Portekiz’in, Almanya’nın, Belçika’nın, Hollanda’nın, İn-
giltere’nin ne yaptığına bakmak yeterli. Kaldı ki, şu an yeni
değiştirilen uygulamanın esası da “14 yabancı” değildi. 28
kişilik kadroda “minimum 14 yerli olma zorunluluğuydu”.
Arada çok büyük fark var. Bunu ısrarla idrak etmek iste-
mediler. Altyapıya, scoutinge gerekli önemi verirseniz, hem
oyuncu yetiştirirsiniz hem de onları kaliteli yabancılarla re-
kabet ettirip, Avrupa seviyesine çıkarsınız.

20 yılda 21 spor salonu yaptık, 
Milli Eğitim’e devrettik.
n Saran Holding’i uzun yıllardır hep sosyal sorumlu-
luk projelerinin içinde görüyoruz. Özellikle spor yo-
luyla katkıda bulunduğunuz birçok proje var. 
Bunlardan bahsedersek okurlarımızı bilgilendirmek

için Saran Holding ülkenin
sporuna hangi projelerle
katkıda bulundu?
n Bu dünyada hepimiz ki-
racıyız. Kiracı olmanın da
bir bedeli var. Ben her
şeyimi spora borçluyum.
Spor bursuyla okudum.
Milli sporcuydum. Yöne-
ticilik karakterimi oluştu-
ran değerlerin hepsini
spordan aldım. Rekabet-
çilik, pes etmemek, disip-
lin, takımdaşlık,
fedakarlık...
Bunlar bana hayat boyu yar-
dım etti. Üstelik paramı da spor-
dan kazandım. Şirketlerimin
lokomotif işi spor endüstrisidir hala. 

Topluma geri vermenin en doğru yolu da o
yüzden bizim için yine spordu. Başta memleketim Kırıkka-
le’de  okullar ve spor salonları yaparak başladık. Sonra ku-
rumsal bir anlayışla, her yıl bir spor salonu yapalım;
özellikle de doğu ve güneydoğuda yapalım dedik. 20 yılda

21 spor salonu yaptık, Milli Eği-
tim’e devrettik. Allah ömür verirse,
ölmez, batmazsak da yapmaya
devam edeceğiz...
n Malumunuz Erkek Basketbo-
lunda bir dahi hoca Obradoviç
vardı. Türkiye’ye ilk Avrupa ku-
pasını Fenerbahçe takımı ile ka-
zandırdı. Obradoviç sizi
gözünüzde nasıldı?
n Obradoviç sadece büyük hoca
değildi; büyük spor adamıydı ve
rol modeldi. Hırslıydı, başarılıydı
ve centilmendi. Ülke sporu ona
çok şey borçludur.
n Çok önemli projeler ben bir
spor adamı olarak size teşek-
kür ediyorum. Peki Sayın Saran
yakın zamanda yeni projeler var
mı?  
n S Sport, S Sport 2 yeni televiz-
yon kanallarımız. S Sport Plus
diye de OTT platformumuz var bir
de...Onları büyütüyoruz. Yine ay-
rıca yurtdışında turizm, spor ve
medya alanlarında da büyüme
hedeflerimiz ve girişimlerimiz
devam ediyor.
n Sadettin Bey bize zaman ayır-
dığınız ve bu keyifli röportaj
için çok teşekkür ediyorum...
n Ben teşekkür ederim... Çalış-
malarınız da başarılar...

Hayatım 
boyunca spor 

yaptım. 
Sporla kazandım. 

Sporla da topluma 
geri vermeye 
çalışıyorum. 

Her şeyimi spora 
borçlu olduğumu 

söylesem 
abartı olmaz.

2020 EYLÜL ÖZEL RÖPORTAJ
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Süper Fener
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Futbolda son anda
bir erteleme ol-
mazsa perde 11 Ey-

lülde açılıyor. Salgın
nedeniyle daha da ağırla-
şan ekonomik koşullar,
her sektörü olduğu gibi
futbolu da etkilemeye
devam ediyor. Maçların seyircisiz oynan-
ması tribün gelirlerini olumsuz yönde et-
kilerken; sponsor bulma konusunda
karşılaşılan zorluklar, ekonomik olarak
zaten sıkıntıda olan kulüpleri daha da
çıkmaza sürüklüyor. Kısa vadede de çö-
züleceğe benzemiyor bu sorun ne yazık
ki. Öncelikli dileğimiz tüm sporcuların, se-
zonu virüsten, sakatlıktan uzak sağlıklı
bir şekilde tamamlamaları.

Transfer sezonu başlarken TFF’nin
harcama limitlerine takılan Fenerbah-
çe’miz doğal olarak bonservis sorunu ol-
mayan oyunculara yöneldi. İsmail
Yüksek ve Barış Sungur genç, gelecek
vadeden oyuncular. Umuyoruz  çok ba-
şarılı olacaklar. Gelecek ve gi-
decek oyuncular olacaktır
mutlaka daha. Ancak şu haliyle
oyuncularımızın  yaş ortala-
ması biraz yükselmiş olsa da,
geçtiğimiz iki sezona göre
daha güçlü bir
kadro kuruluyor
izlenimini edin-
dim. 

Tabii ki konu
F e n e r b a h ç e
olunca ne kadar
güçlü kadronuz
olursa olsun, gün
geliyor kumpasa
uğruyorsunuz ,
gün geliyor otobü-
sünüz kurşunlanıyor, bunların
hiç biri olmazsa sahada ha-
kemle, saha dışında başta TFF
olmak üzere futbolun diğer bi-
leşenleriyle mücadele etmek
zorunda kalıyorsunuz. Ve acı-
dır ki öyle veya böyle bir şe-
kilde yarış dışında

bırakılıyorsunuz. Yeri
gelmişken şunu söyle-
meliyim. Başkan ve
Yönetim Kurulumuz
her başarısızlıkta eski
yönetimi adres göster-
mekten artık vazgeç-
meli, içinde

bulunduğumuz ekonomik koşulların 3
Temmuz kumpasının sonucu olduğunu
ve 3 Temmuzun hesaplaşması yapılma-
dıkça bu koşulların düzelemeyeceğini
anlamaları ve de kurtuluşumuzun tek ko-
şulunun birlik ve beraberlik olduğunu
artık kabul etmeleri gerekiyor.

77-88 numaralar…
Çok konuşuldu, yazıldı, çizildi.   
Gökhan Gönül 2015-2016 sezonunun

tam ortasında Fenerbahçe’nin şampiyon-
luk yarışı içinde olduğu bir takımla görü-
şüyor ve sezon sonunda o takım ile
sözleşme imzalıyor.

Caner Erkin 2015-2016 sezonunun
en önemli maçı olan Galatasaray deplas-

manından  hemen önce ilk 11’e alınma-
dığı gerekçesi ile teknik direktörle kavga
ediyor ve o da sezon sonunda önce be-
delsiz olarak Inter’e, oradan da kiralık
olarak 77 numara ile aynı takıma gidiyor. 

O takım kim? Beşiktaş. O sezonun
şampiyonu kim? Beşiktaş.

Yetmiyor; 88 numara bir Fenerbahçe-
Beşiktaş maçından sonra “Ben Fener-
bahçe’de oynarken, Kadıköy’de herkesi
yeniyoruz sanıyordum, bu akşam ne ol-
duğunu anladım” diyerek geçmişteki ga-
libiyetlere gölge düşürüyor, yetmiyor;
Beşiktaş tribünü önünde diz çökerek for-
masını öpüyor. Bu davranışları ne profes-
yonellikle ne de başka bir şeyle
açıklamak mümkün değil.

Sözün özü 2015-2016 sezonunda Fe-
nerbahçe Futbol Takımı takım hem sağ,
hem de sol bekleri tarafından adeta sa-
bote ediliyor. Bir Fenerbahçeli olarak 77
ve 88 numaralı oyuncuları, kutsal çu-
buklu forma altında tekrar  izleyecek
olmak aklıma gelecek en son şeydi. “Yok

artık bu kadarı da olmaz” derken,
bir de baktık ki bu da oldu. Ama
daha da acısı,  Fenerbahçe’nin
değerleri hiçe sayılarak bu iki
oyuncunun önümüzdeki sezon
takım kaptanı olarak ilan edilmesi
oldu.

Bu takımda Zeki Rızalar, Can
Bartular, Cihat Armanlar, Cemil
Turanlar ve daha niceleri takım
kaptanlığı yaptı. O şerefli görev
herkese nasip olmamalı. Bu ka-
rarı verenler oturup konuyu bir
daha gözden geçirmeli.

Yeni sezonda tüm branşlarda
şampiyonluklar yaşamamız dile-
ğiyle…

Ligler başlarken...

AYKUT
OKTAR
fener1907@

hotmail.com.tr

“Yok artık bu kadarı da olmaz” derken, bir de baktık ki bu da
oldu. Fenerbahçe’nin değerleri hiçe sayılarak iki oyuncu 

önümüzdeki sezon takım kaptanı olarak ilan edildi...

8877

Süper Fener
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Yeni sezon da Fenerbahçe Spor
Kulübü’nün tüm dallarda görev
yapan ‘Sporcusundan  çalışanla-

rına’ başarılar diliyorum..
Futbol dünyada bütün kulüplerin lo-

komotifidir. Tüm çalışmalar futbol takımı
üzerinde daha fazla önem görür, değer
verilir. Futbol; kulüplerin var olma sebe-
bidir.

Biz de her sezon aynı başlıkları atarız “Yeni Umut-
lar, Yeni Hedefler”...

Geçen sezon başarısız geçmişse sezonun biran önce
bitmesini bekler ve yeni sezonun hemen  başlamasını
heyecanla isteriz. 

i i i

Fenerbahçe Kulübü’nün bu sezon en flaş transferleri
Gökhan ve Caner. Bazı taraftarlar bu transferlere sıcak
bakmadılar ve oyuncular için “77 ve 88” diyerek isim-
lerini kullanmak istemediler.

‘Fenerbahçe Spor Kulübü’nün ilkeleri her şeyin üs-
tündedir’ diye biliyoruz, böyle durumlar haliyle tasvip
görmüyor.

i i i

Erol Bulut ile sezon bitmeden anlaşan Fenerbahçe
yönetimi Emre Belözoğlu’nun futbolu bıraktığını  açık-
lamadan kendisini sportif direktör ilan etti. 

Emre ise verdiği beyanatlardan anlaşıldığı üzere bir
yıl daha futbol oynama isteğindeydi. Bu durumda Emre
de sosyal medyadan futbolu bıraktığını açıklamak zo-

rundan kaldı.
Takdir edersiniz ki; burada
çok önemli bir uyumsuzluk
mu? Yoksa kopukluk mu?
Var, çözemedim. Her ikisi de
yanlış diye düşünüyorum. 

Eskiden bir takımda
değer verilen bir futbolcu

olsun, basketbolcu olsun,
veda edecekse bunun duyuru-

sunu kulüp yapar, hatta jübile
için de tarih belirlerdi.

Bunu sizlerin tak-
dirlerine bırakı-

yorum.
i i i

Ağustos ayında TFF’nin çeşitli şok
kararlarına şahit olduk. Tabii en önemlisi
“2010-2011 şampiyonu Fenerbah-
çe’dir” diyemeyen bir federasyon başka-
nının tutumudur. Ben Nihat Özdemir’in
bu ve diğer konularda kendi iradesi ile
hareket ettiğini sanmıyorum...

TFF’nın ikinci hamlesi kulüplerin
harcama limitlerinin dağılımında Fenerbahçe’ye yapılan
adaletsiz davranışı. Birde ezeli rakibe %70 gibi daha
yüksek limit sunulması bizleri adeta çıldırttı. Umarım
bu haksız davranış bir şekilde düzeltilir. Limit harcama-
ların da diğer bir çok kulüpte aynı akıbetten şikayetçi-
ler.

Geçtiğimiz sezon çok eleştirilen MHK Başkanı Ze-
keriya Alp ve kurullarının istifa etmesi çok hoş ama geç
bir karar olarak yo- rumluyorum. Birçok takım

yanlış kararlara maruz kaldı
bunların başında da Fener-
bahçe geliyor.                                                                                                                                                                

Şimdi de bu göreve TFF
yönetim kurulu toplantısı
sonrası eski hakemlerden

Serdar Tatlı’nın
getirilmesi. Serdar Tatlı
bence iyi bir karar tabii
işine karışılmazsa.

i i i

Yeni sezonda TFF’dan
bir ilginç karar daha, maç-
lara %30 nispetinde seyirci alınması. Bizde kabul edi-
yoruz seyircisiz futbol, yağsız, tuzsuz yemekten
farksızdır. Gerekli önlemlerin alınacağı söyleniyor.
Kombine satışı olmadan seyirci maça nasıl bilet alıp gi-
rebilecek, doğrusu çok merak ediyorum.

atilabartın@fenergazetesi.com

Yeni sezon, yeni umutlar, 
yeni hedefler

2020 EYLÜL GÜNDEM
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Süper Fener
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Bu 30 Ağustos yazım, Eylül 2020’de
sizin elinize ulaşana kadar, Fener-
bahçe başka hangi transferleri bitir-

miş olacak, orasını bilemem. Hatta
neredeyse yepyeni bir takım kurmuş olan
Fenerbahçe’nin bu sezonki maçları ne
kadar heyecanlı ne kadar başarılı geçe-
cek şampiyonluk ve kupalar gelecek mi,
gelmeyecek mi, orasını da bilemem. Ama
bildiğim bir tek şey varsa o da şu: Ali Koç
ve yönetimi, 2018 Haziran ayından
sonra, hangi hataları yaptılarsa, iki yılın
ardından bu sefer bunlardan uzak durdu-
lar. 2018’de takımın sportif direktörü-me-
naceri noktasında Türkiye’nin hiçbir şeyini
tanımayan Comolli varken, şimdi o nok-
tada Emre Belözoğlu var. Türkiye ligini
ve futbolcularını ve ortamını yıllardır av-
cunun içi kadar ezberlemiş olan Emre…
2018’de çekingen, kimsenin tanımadığı,
sessiz ve ligimize yabancı Cocu vardı
hoca olarak… Şimdi o noktada Fener-
bahçe’yi, Türkiye’yi ve oyuncularımızı çok
iyi tanıyan, damarı sarı lacivert akan, ca-
miamızda şampiyonluk tatmış bir Erol
Bulut var. 

Novak kontratağa 
inanılmaz hızla çıkabilen 
bir oyuncu
Sağ bek ve sol bekte, hiç uzatmaya

gerek yok, yuvaya geri dönen Fenerbah-
çe’nin efsaneleri Gökhan Gönül ve
Caner Erkin var. 

Novak, Trabzonspor’da çok iyi oynadı
ve maalesef özellikle bize karşı çok iyiydi!
Basket deyimiyle “fast break”le kontra-
tağa inanılmaz hızla çıkabilen bir oyuncu.
Hem çok profesyonel hem de çok teknik.
Bu sefer o harika kafa ve teknik gol vu-
ruşlarını bizler için yapmasını bekliyoruz.
Ayrıca ben Erol Bulut’un, Caner ve No-
vak’ı beraber de oynatabileceği maçlar

olacağına inanıyorum. Mesela Novak ar-
kada, Caner onun önünde gibi…

Jose Sosa ve 
Mert Hakan Yandaş 
bu ligi çok iyi tanıyor
Orta sahada Türkiye’ye nasıl intibak

edeceğini kestiremediğimiz, çok bilinme-
yenli denklem Kruse yerine şimdi yine
bu ligi çok iyi tanıyan Jose
Sosa ve Mert
Hakan Yandaş
var. Biri tekniği ve
tecrübesi, diğeri
tekniğinin yanı sıra
hızı ve lige olan ba-
şarılı intibakıyla
iş görecekler.
Ayrıca Göl-
cükspor ’dan
gelen İsmail
Yüksek, bu
alanda joker
rolü üstlene-
cek. Özellikle
fazla özgü-
venden ötürü
a y a ğ ı n d a
çok top
tutma alış-
kanlığından
k u r t u l a b i - lirse…
Çift ayaklı ol- maya yakın
olması da geleceğe dönük iyi bir
işaret. 

Geri dörtlüde geçen sezon yaşadığı-
mız zaafiyetleri maalesef unutmamız
mümkün değil. Yaşanan ayrılık ve sakat-
lanmalardan sonra, bildiğimiz gibi, iş Ja-
ilson’dan stoper devşirmeye vardı ve
sonuç tam bir felaketti! Hatta diyebiliriz ki
bu sene şampiyonluğun kaçmasındaki
gerekçelerin %51’i Jailson’un o noktaya
taşınma inadıydı. Şimdi çok güvendiğim
Serdar Aziz’in yanına, yeni Luga-
no’muz, Uruguaylı Lemos geldi. Çok

umutluyuz ondan, özellikle Lu-
gano’nun onay ve güvence ver-
mesinden sonra. Sadık, çok iyi
bir dönüş yapabilir. Ne kadar iyi
bir Fenerbahçeli olduğunu bili-
yoruz. Belki bir isim daha ekle-
necek onlara. Zanka takıma

geri geldi ve formda olduğunu
duyuyoruz. Belki karar ala-

bilsem, Fa-
l e t t e ’ i
t u t a r d ı m
k a d r o d a ,

neyse ge-
çelim. 

Süper Fener

BU AKILLI
HARMAN TUTAR

Ali Koç ve yönetimi, 2018 Haziran ayından sonra, hangi hataları yaptılarsa, 
iki yılın ardından bu sefer bunlardan uzak durdular. 

2018’de takımın sportif direktörü-menaceri noktasında Türkiye’nin 
hiçbir şeyini tanımayan Comolli varken, şimdi o noktada Emre Belözoğlu var. 

BEDRİ 
BAYKAM
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Çok iyi bir yeni Türk 
santrfor çıkarmamızın 
zamanı geldi
Santrfor konusunda Vedat’ın kalıp kal-

mayacağı belli değil. Onun gücünü ve lige
oturmuşluğunu biliyoruz. Ben şahsen İtal-

yanların artık onu bizden koparacağını
sanıyorum. Ama diyelim ki giderse, o po-
zisyona yakın olan Sinan Gümüş ve
Enner Valencia var. İkisi de başarıya aç
ve takıma arzulu girdiler! Forvetteki sürp-
riz transferimiz, “Almancı” Barış Sungur.
Kendisine Lewandowski’yi örnek alan çift
ve yumuşak ayaklı bir santrfor/10 numara
olduğunu duyuyoruz. Bu sezon kiralan-
mazsa veya “pişmeye” eski takımı Bu-
ca’da bırakılmazsa, kadroda iyi bir sürpriz
isim olarak dakikalar alabilir; henüz 18 ya-
şında olmasına rağmen, iyi bir yıldız adayı
olabilir. Unutmayın son 20 yılda Fener-
bahçe’ye gelen en iyi santrforlardan biri,
bir başka genç “Almancı” Serhat’tı! Ho-
oijdonk’tan ve Semih Şentürk’ten
başka kimse o seviyelerde değildi! Do-
layısıyla ben çok iyi bir yeni Türk
santrfor çıkarmamızın zamanı geldi
diyorum. 

Yine forvette sürpriz golcü
Kasımpaşa’dan alınan Mame
Thiam çok iddialı konuşuyor.
Umarım kendisine güvenip
takıma kazandıran yöneti-
cilerin güvenin sarsmaya-
cak!

PAOK’ta mutsuz olan
Stoch’u çok ucuza 
alabilirdik
Size itiraf edeyim, Miroslav Stoch’un

bu sene takıma yeniden kazandırılması
için ciddi şekilde uğraştım ama başarılı

olamadım. Belki bu eleştiriyi getiririm yö-
netimimize. Çünkü Stoch, PAOK’ta mut-
suz ve bizim takımda her zaman kendisini
suda balık gibi hissediyor… Çok ucuza
alabilirdik onu bu yıl. 

Sonuçta, Fener-
bahçe bu sene çok
t e c r ü b e l i l e r l e

gençleri harmanlayarak iyi bir sonuç ya-
kalama peşinde çok kararlı ve cesur
adımlar attı.

Bu sene başkan ve 
yönetim çok doğru 
hamleler yaptılar.
Gelelim sevgili Ali Koç ve yönetime…
Ne kadar özverili ve dikkatli çalıştıkla-

rını biliyoruz, görüyoruz… Başkan, ilk iki
yılından iyi dersler çıkardı. Artık ligi tanı-
yan bir teknik heyet ve futbolcularla yürü-
yor. 

Bu sene dahil hiç kimse şampiyonluk
sözü veremez ama bir tek şey kesin: Bu
sene başkan ve yönetim çok doğru ham-
leler yaptılar. Bu sene şampiyonluğun biz-
ler için ne kadar önemli olduğunu
bilmeyen Fenerbahçeli yoktur. İşte o şam-
piyonluğa ulaşmak için tecrübe, gençlik,
işçi futbolcular, yaratıcı futbolcular, umut
vaad eden futbolcular arasında akıllı bir
harman yapılmaya çalışıldı ve bence  ba-
şarılı bir yapı oluşturuldu. Şimdi sıra bunu
sahaya ve galibiyetlere yansıtmaya geldi.
Bunun sırrı da diyalogdan, insani faktörleri
güzel şekilde bağlamaktan, kriz masala-
rında sürekli çözümden yana formüller
aramaktan ve empati kurabilmekten geçi-
yor. Eminim Başkan Koç’un kulübe ve ta-
kıma duyduğu sevgi bu konuları da en
güzel şekilde halledecek ve Fenerbahçe

bu sene kenetlenerek yöneticisi ile, fut-
bolcusuyla, taraftarıyla, masörü ile,
doktoruyla, aşçısıyla, otobüs şofö-
rüyle, medyasıyla hak ettiği noktaya
hızlı gelecek. En önemli konu, iç ve
dış yıkıcılara karşı hiçbir şekilde
moral bozmadan, hedefimizden 1
gram şaşmadan, mağlup da
olsak, galip de gelsek, aynı
şevkle yolumuza devam

etmek… Çünkü zafer inananların-
dır. Ve bu sene Fenerbahçe’nin

inanmak için çok gerekçesi var.        

Süper Fener

Şampiyonluğa ulaşmak için tecrübe, gençlik, işçi futbolcular, yaratıcı futbolcular,
umut vaad eden futbolcular arasında akıllı bir harman yapılmaya çalışıldı 

ve bence  başarılı bir yapı oluşturuldu.

Barış Sungur
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Türk Futboluna hem futbolcu hem antrenör olarak 
yıllarca hizmet etmiş BİR FUTBOL AŞIĞI

Türk Futboluna hem futbolcu hem antrenör olarak 
yıllarca hizmet etmiş BİR FUTBOL AŞIĞI

ENDER

Top ile yatar top 
ile kalkardık, işin 

sırrı da bu olsa gerek, 
ÇOK ÇALIŞMAK

KONCA

‘ ‘Konca Ailesi Birarada

Süper Fener
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15 yaşında Kasımpaşa genç takımındaydım 
5 yıl sonra Almanya’ya transfer oldum
n Değerli Ender Konca. Öncelikle bu salgın günle-
rinde neler yapıyorsunuz?
n Türkiye de Corona virüs salgının başladığı tarihten bu-
güne kadar geçen süreç, sıkıntılı olsa da bütün yaşam-
sal ihtiyaçlarımı evde kalarak yapmaya çalışıyorum.
n Futbol yaşantınızın başlangıcı olan toprak saha-
lardan, Kasımpaşa alt yapısına geçişi ve sonraki
günleri anlatır mısınız?
n Futbol yaşantım hep artılarla devam etti. Futbola
küçük yaşlarda yetiştiğim semt sahalarında oynayarak
başladım. 15 Yaşında Kasımpaşa genç takımına seçil-
dim. 16 yaşında 2. Lig A takımında oynadım. Daha sonra
İstanbulspor’a transfer oldum 1 yıl oynadım, 1966 yı-
lında Avrupa Gençler Şampiyonas’ında takım kaptanlığı
yaptım ve o yıl Avrupa üçüncüsü olduk.                                                                                                  

Bu maçlar Eskişehir’de oynandığı için beni de  Eski-
şehirli yöneticilerin beğenmesiyle o yıl Eskişehirspor’a
transfer oldum. 4 yıl Eskişehirspor’da oynadım. 1967-
1971 yıllarında, Türkiye kupası, Cumhurbaşkanlığı ku-
pası kazandık. Lig şampiyonluğunu ise kıl payı kaçırdık
Galatasaray’a kaptırdık. 

1971 sezonu sonunda Eskişehirspor’dan Alman-
ya’nın Eıntrackht Frankfurt takımına transfer oldum.

İmkansızlıkları arkadaşlık ruhumuzla 
aşıyorduk ve böylece başarı geliyordu
n Sizin futbol oynadığınız dönemle bugün arasında
ne gibi artılar veya eksiler var? 
n Almanya’ya gidene kadar 12 kez genç milli, 8 kez
amatör milli, 15 kez de ümit milli formayı giydim. Alman-
ya’da oynarken 2 kez davet gördüm Polonya ve Lük-
semburg maçlarında oynadım.

Bizim futbol oynadığımız yıllar tam bir yokluk yılla-
rıydı. Doğru dürüst ne saha, ne de malzeme vardı. Fut-
bol ayakkabımızı bile Almanya’dan getirtiyorduk.
İmkânın yoksa Dinyakos ayakkabı giyiyorduk. Bugün ile
hiçbir şekilde mukayese edemeyiz. Yine de bu imkân-
sızlıklara rağmen bizler çok sıkı arkadaşlıklarımızla ba-
şarı kazanıyorduk. 
n Milli takım için neler söylersiniz Şenol Hoca başa-
rılı mı?  EURO 2020 Avrupa Şampiyonası’nın seneye
ertelenmesi bizim için iyi mi yoksa kötü mü oldu?
n Şenol Güneş milli takımımızda bugüne kadar görev
yapan en başarılı teknik direktör.  Başarısı ortada. A milli
takımını 2002 de 9 maçta 20 puan toplayarak  Dünya
kupasına, bu defa da EURO  2020 Avrupa şampiyona-
sına katılmasını sağlayarak tarihe geçti.                                                                                                       
Avrupa’da oynayan Türk futbolcuları ile Türkiye de oy-
nayan oyuncuları harmanlayarak başarılı bir milli takım
oluşturdu. Kendisini tebrik ediyorum.

Bizler Fenerbahçe formasını terletmiş, Türk Milli Takımı’nın 
formasını gururla taşımış olan değerlerimizi unutturmayacağız. Onlar bizim efsanelerimiz.

RÖPORTAJ: BARIŞ ÖZKAN

1973-74 sezonu
öncesi Fenerbahçe'ya

transfer olan Konca 
9 Eylül 1973'te 

Samsunspor
karşısında ilk kez

sarı-lacivertli formayı
giyerken, ilk golünü

ise 23 Eylül'de 
Boluspor ile 1-1 be-

rabere kaldıkları
maçta kaydetti.

Fenerbahçe ile o
sezon UEFA 

Kupası'nda da 
mücadele edip,

2. turda elendiler.
Sezon sonunda ise

kariyerinin ilk 
Süper Lig 

şampiyonluğunu
kazandı...
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‘Osman Arpacıoğlu, Serkan Acar, Ersoy Sandalcı, Alpaslan Eratlı, Adil Eriç, Yılmaz Şen.

Niyazi Gülseven, Ender Konca, Zafer Göncüler, Cemil Turan, Selahattin Karasu.
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Beckenbauer’e yaptığım bacakarası maç 
esnasında tesadüfen oldu, benim terbiyem bu
haraketi ona yapmaya müsade etmez
n Bir yazıda okumuştum siz Beckenbauer’e  bacak
arası yaptığınızda o da size faul yapmış. Bu nasıl bir
duyguydu anlatır mısınız?
n Beckenbauer dünyanın gelmiş geçmiş en büyük libe-
rosu, futbolcusudur. Maçın oynandığı şartlar ne olursa
olsun ona böyle bir hareket yapmama terbiyem müsaade
etmez maç esnasında tesadüfen olan bir şeydir istem dı-
şıdır rastgele olan şeylerdir.
O yıllar Bundesliga’da sistemler farklıydı
n Almanya'da futbol oynadığınız dönem Türkiye'ye
göre bayağı farklı geçmiş. O yıllarda UEFA kupası
gibi uluslararası organizasyonlarda oynadınız. Çok
önemli bir anı değil mi sizin için?
n Almanya’ya transfer olduğum ilk hazırlık kampında,
hocamız Erick Rıbeck’in yaptırmış olduğu çalışmalar
beni bayağı zorlamıştı. Günde 3 antrenman yapıyorduk,
zamanla alıştım. O yıllar Bundesliga’da sistemler fark-
lıydı. Herkes adam adama oynuyordu bir tek Grabowski
ile Holzenbein serbest
oynuyordu. Daha
sonraki yıllarda Seha,
Murkajır döndüler.
Eıntrackht Frank-
furt’da oynadığım
1971-1973 yıllarında
iki sezon 5. Sırada bi-
tirdik. UEFA kupa-
sında Kevin Keegan’lı
Liverpool ile oynadık
bu maçlar ve oynadı-
ğım yıldız futbolcular
benim en güzel anıla-
rım oldu.
n Altyapıya gerekli
yatırımlar yapıldı-
ğına inanıyor musu-
nuz? Neden eskisi
gibi sizler gibi ef-
sane futbolcular ye-
tişmiyor?
n Türk futbolunun ge-
leceği alt yapılardan
yetişecek çocuklarımızla sağlanır. Bütün kulüplerin alt
yapıya çok önem vererek yatırım yapmalılar. Yöneticile-
rin hedefi bu olmalı. Türkiye de altyapıya ağırlık veren Al-
tınordu takımının teknik heyet ve yöneticilerini tebrik
ederim. Doğru olanı birlikte başarıyorlar.

Bizim zamanımızda alt yapı yoktu bizler mahalle ara-
larında boş arsalarda sabahtan akşama kadar top oynar-
dık. Top ile yatar top ile kalkardık işin sırrı da bu olsa
gerek, çok çalışmak.
n Spor yaşantınızda siz hem futbol oynadınız hem
de antrenörlük yaptınız. Hocalık döneminde antrenör

olarak kimi örnek aldınız? Unutamadığınız maçlar
var?
n Futbol oynadığım yıllarda çalıştığım 4 hocamdan çok
şeyler öğrendim.  Antrenörlük yaşantım da hep onları
örnek aldım. Eskişehirspor 1967- 1971 yılları Abdullah
Gegiç, Milorad Mitroviç. Fenerbahçe’de Josef Vengloş
ve Eıntrackht Franfurt’da Erıch Rıbeck benim unutama-
dığım hocalardı.
n UMutlaka unutamadığınız futbol hayatınızda ayrı
yeri olan karşılaşmalar vardır...
n 1970 yılında Almanya’nın Köln şehrinde Alman milli ta-
kımı ile 1-1 berabere kaldığımız maç. Bu maçtan sonra
Eıntrackht Frankfurt takımına transfer oldum.  

Ankara’da 1971 yılın da Galatasaray ES-ES Cumhur-
başkanlığı kupası maçı 3-2 Eskişehir’in 3-2 galibiyeti.
Goller: ES-ES Fethi 2 Ender 1, GS Metin Oktay, Gök-
men. Unutamadığım hatırası büyük maçlardır.
Fenerbahçe’de iki yıl ileri uçta sonrasında Didi
döneminde sağ ve sol bek oynadım...
n Fenerbahçe de kaç yıl futbol oynadınız, takım ar-
kadaşlarınız  kimlerdi? Hangi mevkilerde  oynadı-
nız.?

n Fenerbahçe’de 4
sezon oynadım.  2 yıl
ileri uçta 11 numaralı
formayı giydim.
Didi’nin teknik direk-
törlüğünde bazı
oyuncular ceza alıp
kadro dışı kalınca de-
fansta büyük açık
oldu. Bu nedenle
bana kale hariç sağ
ve sol bek ile orta sa-
hada görev verdi.
Oynadığım yıllarda
takım arkadaşlarımın
bazıları rahmetli oldu
buradan onlara rah-
met diliyorum. İlie
Datcu, Adil Erinç,
Yavuz Şimşek, Niyazi
Yurtseven, Serkan
Acar, Ziya Şengül,
Yılmaz Şen, Ercan
Aktuna, Şükrü Birant,

Alparslan Eratlı, Zafer Göncüler, Timuçin Çug,  Emin
İlhan,  Cevher Özer, Mustafa Kalpakaslan, Onur Kaya-
dor, Eyüp Odabaşı, Kamil Güvenal, Önder Mustaoğlu,
İbrahim Ejder, Aydın Çelik, Selahattin Karasu, İhsan
Kavak,  Osman Arpacıoğlu, Cemil Turhan, Ömer Kaner,
Engin Verel, Nevruz Şerif,  Raşit Karasu. 
n Son olarak. Futbol ailesine mesajınız nelerdir?
n Futbol ailesi olarak sohbet etmek birbirimize daha
yakın olmak çok güzel duygular. Futbol ailesine teşekkür
ederim. Sevgiler.

E.Frankfurt'un iki yıldızı Ender Konca ve Jürgen Grabowski, uzun yıllar sonra
2017’de Almanya'da bir araya gelmişlerdi...

Süper Fener
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Fenerbahçe Öznur Kablo 2020-2021
sezonunu 17 Ağustosta Metro Enerji
salonunda açtı. Euroleague’deki ra-

kiplerde belli oldu. A gurubunda yer alan
takımımız güçlü rakiplerle eşleşti.

Rakiplerimizi inceleyecek olursak; 
Dynamo Kursk, Rus temsilcisi, 2016-

2017 sezonunda Euroleague kupasını
müzesine götürerek şampiyonluk yaşadı. 

Nadezhda, Rus temsilcisi, kupanın
önemli takımlarından.

Avenida, İspanyol temsilcisi, 2010-
2011 sezonunda Euroleague  şampiyon-
luğunu kazandı. 

Asvel, Fransız temsilcisi. Arka Gdynia
Polonya temsilcisi. 

Zvvz Usk Praha, Çekya temsilcisi,
2014-2015 sezonunda Euroleague şam-
piyonluğu yaşamış gurubun güçlü takım-
larından biri. 

Toplamda görüldüğü gibi
3 Euroleague şampiyon-
luğu yaşamış takım
bizim grubumuzda yer
almaktadır.  Miskolc
Macaristan temsilcisi
ile İzmit Belediyes-
por arasında oyna-
nacak maçın galibi
gurubun sekizinci
t a - k ı -

mını belli edecek.
Bu arada Fenerbahçe Öznur Kablo’da

yer alan beş yabancı oyuncu WNBA
yer alıyor. Kiah Stokes, Satou Sabally,
Jasmine Thomas, Kia Vaughn, ve Kayla
Mc Bride.  Bu satırlardan başarılar diliyo-
rum.

Semih Bey-Ali Koç arasındaki an-
laşmazlığa bir göz atalım; Ali Koç baş-
kanlığındaki yönetim açıklandığında
başkan vekilliği ve basketbol şubesi
sorumluluğuna Semih Bey’in getiril-

diği açıklandı. Başkan vekilliği
y ö n e t i m

içinde ikinci adam. Basket-
bol Şube Sorumluluğu
da, Euroleague
ş a m p i y o n l u -
ğunu Tür-
k i y e ’ y e
getirmiş
bir ta-

Başarılar ve Şampiyonluklar için 
Fedakarlık ve Özveri

Kaçınılmaz Bir Yoldur…

JAK 
BENZONANA

Süper Fener
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kımın da sorumluluğu demek oluyor. Bu
arada Sayın Başkan, Sayın Semih Bey
için “beynimin yarısı” ifadelerini kullanı-
yor. Bu üçüncü sorumluluk oluyor. Her
şeyin çok iyi olacağı  düşünülürken, bu
vasıfları taşıyan kişinin takımı en iyi yer-
lere getireceği kesin gözü ile bakılmaya
ve başarılar beklenmeye başlanıyor.

Yönetim göreve geldikten yaklaşık altı
ay sonra ikili arasında anlaşmazlıklar
başlıyor. Önemli sebeplerden biri futbol-
daki yapılanma ve alınan kötü sonuçlar.
2018 yılının aralık ayında Semih Bey ilk
istifasını veriyor. Ancak kabul edilmiyor. 

Bu arada Metin Şen istifa etmiştir,
ancak resmi sitede bahsi bile geçmez.
Sözleşmesi devam eden bir oyuncuyu

veya gitmek isteyen
bir oyucuya

r e s m i
s i -

teden teşekkür yayınlayıp yollarken niye
istifa eden bir yöneticiyle ilgili resmi sitede
teşekkür yazısı yayınlanmaz, bir anlam
veremediğimi bu satırlardan dile getirmek
isterim. 

Neticede yönetici bir emek vermiştir,
fikirler uyuşmamıştır yönetimden ayrılmak
istemiştir veya başarısız olduğu için yol-
lanmıştır. Hizmetleri için bir teşekkür ya-
zısı yazmak doğal olarak çok doğru bir
yaklaşım olacak kanaatindeyim. 

Her neyse kaldığımız yerden devam
edersek, bu arada Fenerbahçe Beko da
alınan kötü sonuçlardan Obradovic iki kez
istifa etmiş, ancak tekrar görevinin başına
dönmüştür. Ancak Semih Bey Basketbol
Şube Sorumluluğu’ndan istifa ettiği haberi
tüm sitelere düşmüştür ve yerine yönetim
kurulu üyesi Tankut Turnalıoğlu getiril-
diği haberi gelmiştir.

Tankut Turnalıoğlu P&G Türkiye ve
Kafkasya Yönetim Kurulu Başkanıdır.

Kendisi birikimli ve başarılı bir iş adamı-
dır. Ancak bu kadar yoğun işi ve so-

rumluluğu olan bir kişinin
Fenerbahçe Beko sorumlulu-

ğunu alması yönetmesi ve
başarılı olması oldukça

zorlu bir iştir. Cumhur-
başkanlığı kupası, Tür-

kiye kupası, Türkiye
Ligi ve Avrupa ligi
dört kulvarlı bir yol-
dur. Süreçte
uzundur. Tankut
Bey bu konuda
her hangi bir
a ç ı k l a m a d a

bulunmaz. Ancak resmi sitede de bekle-
nen açıklama yapılmaz. 

Bu arada Basketbol Şube Sorumlu-
luğu boştadır.

Ancak Obra’nın kalması ve gitmesi ile
yapılan görüşmeleri Semih Bey yürütür.
Neticede, bir yıl takım çalıştırmayacağını
açıklayan Obra takımdan ayrılır. 

Bir ay kadar sonra Semih Bey yönetim
kurulundan istifa eder. Şu an itibari ile Fe-
nerbahçe Beko sezonu açtı. Topuk yayla-
sında kamp sürecini bitirdi. Kısa bir süre
sonra hazırlık maçlarına başlayacak. Fe-
nerbahçe Beko’da halen Basketbol Şube
Sorumlusu yok. Takım için önemli handi-
kap olduğunu düşünüyorum. Bakınız Fe-
nerbahçe Özgür Kablo’da Basketbol
Şube Sorumlusu yardımcısı olarak yöne-
tim kurulu üyesi Metin Sipahioğlu görev
yapıyor. Takımın geçtiğimiz sezonda al-
dığı sonuçlara bakıldığında Fenerbahçe
Öznur Kablo başarılı bir çizgide, Metin
Bey’in bu başarıda önemli katkısı oldu-
ğunu biliyorum, takımla bütünleşmiş takı-
mın maçları dahil takımın etkinliklerinde
her zaman takımın yanında. 

İşte bu örnekten yola çıkarsak Fener-
bahçe Beko’nun sorumlu yönetim kurulu
üyesinin de Metin Bey’in harcadığı mesai-
nin daha fazlasını harcamak durumunda-
dır. 

Zira Euroleague’de oynayacak Fener-
bahçe Beko’nun başarılı olmasının bir
yolu da buralardan geçmektedir. Yolun da
sarp, çetin, yorucu ve mücadeleci ol-
duğu büyük özveri gerektirdiği hepimizin
malumudur.

Sarı Lacivert Sevgi İle Kalın.

Tankut Turnalıoğlu Metin Sipahioğlu 

Süper Fener
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Yaz transfer
d ö n e m i n i n
şüphesiz en

hareketli takımı Fe-
nerbahçe oldu. 

Yapılan transfer-
lere baktığımızda ne-
redeyse hepsinin
nokta atışı olduğunu söyleyebiliriz. Emre Belö-
zoğlu’nun bu durumda fazlasıyla payı olduğu için
başta o olmak üzere transferlerde emeği geçenleri
tebrik ederim. 

i i i

Pandemi sonrası ekonomik olarak kulüplerin zor
durumda olacağı çok belliydi. Fenerbahçe için ise
daha zor oldu. Çünkü federasyonun limit kararları
en çok Fenerbahçe’yi kötü yönde etkiledi. Bonservis
ücreti vermeden yapılan transferlerde Fenerbah-
çe’nin futbol aklının çok iyi çalıştığını bizlere gös-
terdi.

Özellikle Sosa transferi ligin kaderini etkileyebi-
lecek bir transfer oldu. Geçmişinde bir çok başarıları
olan Sosa’nın Fenerbahçe kariyeri Gustavo ile bir-
likte daha da gösterişli olacaktır. Sosa, Gustavo,
Ozan ve Mert Hakan orta sahası ligin çok üstünde
oldu.

i i i

Yapılan transferlerin neredeyse hepsinin Topuk
Yaylası’nda yapılan kampa yetişmesinin de faydasını
lig başladığı zaman Fenerbahçe hissedecektir. Topuk
Yaylası demişken bu salgın döneminde takımlar zor
şartlarda kamp yaparken Fenerbahçe’nin böyle bir
tesiste kamp yapması çok büyük bir avantaj oldu.
Yazın ortasında şuan orda futbolcular sıcakla boğuş-
madan gayet rahat kamplarını yapıyorlar.

Fenerbahçe 2 tane de ilk 11 oynayabilecek stoper
alırsa lige şampiyonluğun bir numaralı favorisi ola-
rak başlar. Yazımın sonunda Fenerbahçe’ye yeni se-
zonda başarılar diliyorum. 

Fenerbahçe’nin 
Futbol Aklı Çalışıyor

Fenerbahçe yazarlığına baş-
ladığım ilk sezon kulüp
başkanı Tahsin Kaya idi.

Sonra sırası ile Metin Aşık,
Güven Sazak, Hasan Özaydın,
Ali Şen, Aziz Yıldırım ve son
olarak da Sayın Ali Koç Başkanı
tanıma imkanı buldum.

O unutulmaz, efsane kadro-
nun kurulduğu ve 103 golle
gelen şampiyonluğun yaşandığı
1988-89 sezonu ile başlayan ga-
zetecilik hayatımda, ilk şampi-
yonluğu görmek ve yaşamak ta
bana nasip oldu. Gol ortalaması-
nın 2.86 olduğu öyle bir sezonu
bir daha ne gördük ne de  yaşa-
yabildik.. 

O zamanki kadrodan hatırlı-
yabildiğim isimler; Toni Schu-
macher, İsmail Kartal, Şenol
Ustaömer, Nezihi Tosuncuk,
Müjdat Yetkiner, Rıdvan Dilmen,
Turhan Sofuoğlu, Oğuz Çetin,
Hakan Tecimer, Hasan Vezir,
Aykut Kocaman, Şenol Çorlu,
Sedat Karaoğlu, yani kısaca ef-
sane bir kadro..

Şimdi bunu niye yazdığıma
gelmek istiyorum. Sayın Başkan
Ali Koç ile 2 sene bitti 3. seneye
girmiş bulunuyoruz. İki sene
içinde takıma 30’un üstünde
transfer yapıldı ama hiçbir isim-
den fayda sağlanılamadı ve hiç-
bir isim akıllarda kalmadı.
Transferlerde, kadro kurmada ve
hoca tercihleri anlamında en ba-
şarısız iki sezon geride kaldı.
Ama bu sene yapılan hamleler,
takıma kazandırılan isimler, hoca
tercihindeki doğru hamleler bana
bir anda o 103 golle gelen şam-
piyonluk sezonun bir kez daha

Tar
ih 

tek
err

ür 
ed

er 
 m

i?

AYGÜN
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SPOR 
YAZARI
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yaşanabileceğini hatırlattı.  Baka-
lım TARİH TEKERRÜR EDECEK
Mİ?

Fenerbahçe’nin bence en
büyük transferi bu kadroyu kuran
Emre Belözoğlu’dur. Bence Emre
yılın transferidir. Kadroyu ilk baktı-
ğımız zaman takıma dahil edilen
Altay, Caner, Filip Novak, Gökhan
Gönül, Lemos, Serdar Aziz, Sosa,
Luis Gustavo, Mert Hakan Yan-
daş, Mame Thiam, Sinan Gümüş
ve Vedat Muriç başta olmak üzere
şampiyonluğu getirecek bir kadro
kuruldu. Tıpkı 1988-89 sezonunda

olduğu gibi. Tarih tekerrür edecek
mi? Bunu zaman gösterecek ama
Başkan Ali Koç’un çok doğru ham-
leler yaptığını hep birlikte gördük. 

Son sözümde yönetim içindeki
bazı çatlak seslere..Başkan Ali
Koç ile yola çıkan ama sonra istifa
eden Sayın Metin Şen’in istifa
sonrası yönetime hep destek oldu-
ğunu ve her fırsatta Başkan Ali
Koç’a sahip çıktığını gördük. Ama

Başkan ile yola çıkan ve sonra-
sında istifa eden Semih Özsoy’un
son dönemlerde içerdeki bazı
olayları dışarıya yansıtma du-
rumu, yönetim içini karıştırma ça-
balarını görmek çok üzücü bir
durum..Fenerbahçe’de Başkan Ali
Koç ve yönetimine sahip çıkılması
gerekirken içerden vurmaya çalı-
şanları tarih af etmeyecektir Sayın
Semih Özsoy….

Fenerbahçe’nin bence en büyük transferi bu kadroyu kuran 
Emre Belözoğlu’dur. Bence Emre yılın transferidir.

Bu sene yapılan hamleler, takıma kazandırılan isimler, hoca tercihindeki
doğru hamleler bana bir anda o 103 golle gelen şampiyonluk sezo-

nun bir kez daha yaşanabileceğini hatırlattı. 

1988-1989 sezonunda, Yugoslav teknik direktör Todor Veselinovic yönetiminde
103 gol atarak şampiyon olan Fenerbahçe...
Ayaktakiler: Toni Schumacher, Ergin Parlar, Şenol Ustaömer, Taygun Erdem,
Hasan Vezir, Nezihi Tosuncuk.Oturanlar: Oğuz Çetin, Rıdvan Dilmen, Durmuş
Çolak, Aykut Kocaman, Sedat Karaoğlu.

2020 EYLÜL
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Mesleği, Mali Müşavir ve bağımsız
denetçi. 30 yıldır İstanbul Maltepe
ile Gülsuyu bölgesinde,

çevresin de tanınan, müşterilerinin güve-
nini kazanmış sevilen bir sima Behram
Kaçar.

Öncelikle Gönüllü bir spor adamı. Gül-
suyu Spor Kulübü’nün başkanı, Fener-
bahçe Spor Kulübü’nün İstanbul Maltepe
de bulunan tek şubesinin başkanı. İstan-
bul Amatör Kulüpler Federasyonu Örgüt-
lenme Genel Sekreteri,  Maltepe Amatör
Kulüpler Birliği Başkanı. Yeni kurulan İs-
tanbul Kent Konseyinde 86 kişilik kurucu
üyelerin arasında yer almakta.
Aziz Yıldırım’ın yaptığı hizmetler 
inkar edilemez ve unutulamaz
n Bu kadar çok göreve nasıl yetişiyor-
sunuz?
n Benim mesleğim mali müşavirlik ama
esas mesleğim amatör spor kulüplerine
hizmet etmek. Neredeyse mesleğim
sporla uğramışımdan dolay ikinci İşim
oldu. Futbol da oynadım 7 sene antrenör-
lük de yaptım. İyi bir Fenerbahçeliyim,
doğuştan Fenerbahçeli olduğumu herkes
bilir. Aziz Yıldırım’ın yaptığı hizmetler hiç-
bir zaman inkar edilemez ve unutulamaz.
Ali Koç da bizim başkanımız her ikisine
de saygımız sonsuzdur. Son seçimde
kongre de kazanan Ali Koç oldu ama ben
taraftarın seçimde Aziz Yıldırım’a takın-
dığı tavır beni çok üzdü. Seçim öncesi tri-
bünlerde aleyhte yapılan tezahüratlar da
Fenerbahçe’ye zarar vermiştir.
Devletin görevini amatör 
spor kulüpleri yapıyor 
n Gülsuyu’nda bu kadar yıl başkan ol-
manızın sırrı nedir? 
n Benim burada başkan oluşum tama-
men tesadüftür. Burada 12 yıl stat mağ-
duriyetimiz oldu yerimiz yıkıldı toprak
sahaydı sonrasında Türkan Saylan Kül-

tür Merkezi ile iki aşamada tek proje ile
yapıldı. 12 senelik gecikmede Gülsuyu bir
kuşak kaybetti. Zira bu bölge ağırlıklı suç
örgütleri, madde bağımlılarının bulun-
duğu kozmopolit  bir mahalle. Dar gelirli
insanların bulunduğu bir yerde bizim bu
gençleri kültür ve sanat ile buluşturma-
mız lazım. Aksi durumda istenmeyen bu
olumsuzluklarla karşılaşıyoruz.

Bizler yetkili tüm birimlere sesleniyo-
ruz. Amatör kulüplere spora destek verin.

Bu destek olduğunda tek realite spordur.
Devletin görevini amatör spor kulüpleri
yapıyor ama yeterli desteği göremiyorlar.

Bundan önce sahilde büyükşehir be-
lediye spor sahalarında çocuklar için yer
bulamıyorduk verseler de saat 10.00 gibi
zamansız saatler oluyordu biz de bunları
kullanamıyorduk. Şimdi ise sağolsun
Ekrem İmamoğlu bize120 saat verdi.
Buradan 7 takım faydalanabiliyor. İma-
moğlu bu konuda bize çok yardımcı oldu
erken saatlerde çocuklar antrenman
yapma imkanı buluyor. 

Şu an belediye başkanımız olan Sayın
Ali Kılıç 2 yılda 14 milyon harcayarak bu
stadı yaptı. Güzel bir tesisimiz var alt ta-
rafını biz boks şubesi yaptık ve buradan
Fenerbahçe’ye de sporcu gönderiyoruz.
Temel hedefimiz Maltepe’deki çocukları-
mızın sağlıklı birey olarak yetişmelerini is-
tiyoruz.

Değerli önder Mustafa Kemal Atatürk

Azizciler Aliciler adı altında 
troller iş başında

Gülsuyu Spor Kulübü ve Fenerbahçe Spor Kulübü Maltepe Şubesi Başkanı Behram Kaçar:

Fenerbahçe taraftarı bölünmeden birleşmeli
RÖPORTAJ: ATİLA BARTIN

Süper Fener
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“Ben sporcunun zeki çevik ve ahlaklı-
sını severim” sözü bize örnek olmuştur.
Bizde bu düşünce üzerinden çalışmaları-
mızı sürdürüyoruz. Yetkililere sesleniyo-
ruz amatör sporculara destek olun.
Amatörler şu anda sadece yöneticilerin
desteği ve sponsorlarla ayakta durmaya
çalışıyor.                                                                                                                                                                                          

Bazı bölgelerde belediyelerin desteği
var. Pandemi sürecinde ekonomik sıkıntı-
lar bizlere olan desteği etkiledi. 
n TFF’nin Harcama limitleri hakkında
ne düşünüyorsunuz?
n Burada özellikle Fenerbahçe’ye yapıl-
mış bir haksızlık var. Hülle transferlere
şahit oluyoruz. İsmi lazım değil bir kulüp
Çin’e 15 milyon dolara futbolcu satıyor
aynı oyuncuyu 300 bin liraya kiralıyor,
buna göz yumuluyor. 

Fenerbahçe böyle bir şey yapsa
hemen tepesine binerler. Bilançoda gös-
terebilmek adına futbolcuya verin 100.000
dolar sonrasında eşini kulüp reklamla-
rında oynatın bu kadar. 

Fair-Play herkese aynı uygulanması
lazım siyasetin elini spordan çekmesi
lazım. Ali Bey, Nihat Bey için istifa etme
iradesi yok dedi. İradenin olmadığı yerden
adalet beklenemez. Nihat Bey Fener-
bahçe 2010-2011 şampiyonu diyemedi.
Fenerbahçe’nin en büyük kaybı bölün-
müşlüktür.
n Başakşehir nasıl şampiyon oldu?
n Başakşehir’in şampiyon olmasında en
önemli faktör takımda kaliteli futbolcuların
olması. Robinho, Adabayor bunlar Hol-
landa takımlarında oynamış oyuncular.
Kadro 3 yıldır değişmedi oturmuş bir
takım. Okan Buruk hocanın başarılı olu-
şunda bu oyuncuların rolü büyük. Fener-
bahçe de geçtiğimiz sezonda bu kalite de
futbolcu yoktu, o nedenle başarılı olamadı
Fenerbahçe bazı ilkesel 
problemlerini ayaklar 
altına almamalı.
n Erol Bulut Fenerbahçe de başarılı
olurmu? Transferler olumlumu? 

n Ben Erol Bulut’un Fenerbahçe de
başarılı olacağına en çok inananlardanım.
Erol Bulut Malatyaspor’daydı. Malatya 4.
Alanyaspor ise 12. Erol Bulut ile hocalar
yer değişti, Malatya küme düştü Alanya 5.
bitirdi ve Avrupa kupalarına katılıyor. Ben
kritere böyle bakıyorum.

Transferlere gelince ben onlara 77 ile
88 diyorum isimlerini bile telaffuz etmek
istemiyorum. Fenerbahçe bazı ilkesel
problemlerini ayaklar altına almamalı.
Profesyonel düşünce denilerek Fener-
bahçe gibi büyük bir kulüp için o gider bu

gelir olmamalı. Fenerbahçe’nin forması
ağırdır, bu kadar hafife alınmamalıdır. Ta-
raftarın büyük bölümü de bu transferleri
içine sindiremediğini çevremden biliyo-
rum.
n Fenerbahçe bu sezon şampiyon
olurmu?
n Ben Sosa, Mert Hakan, Mame Thiam,
Sinan Gümüş ve gelebilecek diğer trans-
ferle, Erol Bulut’a dışarıdan ve içerden
müdahale gelmemek kaydı ile başarılı
olacağını düşünüyorum.
n Siz çok iyi bir Fenerbahçe taraftarı-
sınız diğer kulüp taraftarı olan müşte-
rilerinizin size tavrı nasıl?
n Size bu konuda bir yaşanmış bir olayı
anlatayım. Beşiktaşlı bir yönetici arkada-
şım beni aradı  “Beşiktaşlı dernek başkanı

bir dostumuz mali müşavir arıyor bende
seni önerdim  görüşebilirmisin” dedi.

Yıldırım Demirören döneminde Beşik-
taş altyapısından sorumlu yöneticilik yap-
mış olan Bülent Bey’le telefonda görüştük
ve ben kendisine “Ben iyi bir Fenerbahçe-
liyim sizin için sorun olur mu?” dedim.
Kendisi de “Olur mu kardeşim benim ağa-
beylerimin ikisi de Fenerbahçeli, bizde
öyle şey olmaz’ dedi ve hala birlikte çalış-
maya devam ediyoruz. 
n Vakit ayırdığınız için teşekkürler.
Son eklemek istediğiniz bir konu var
mı?
n Ben teşekkür ederim. Son olarak şunu
söylemek isterim. Aziz Yıldırım 3 Tem-
muzda tutuklandı. Ben Mersin’deydim ço-
luğu çocuğu topladım İstanbul’a geldim.

Bizim için önemli
olan Fenerbah-
çe’nin başarısıdır.
Azizciler Aliciler adı
altında troller iş ba-
şında, bunun arka-
s ı n d a
Fenerbahçe’yi ele
geçirme hesapları
var. Fenerbahçe ta-
raftarı bölünmeden
birleşmeli, Ali Baş-
kanın burada yapa-
cağı tek şey
taraftarı bütünleştir-
mektir.

Çin’e 15 milyon dolara futbolcu satıyor
aynı oyuncuyu 300 bin liraya kiralıyor

Süper Fener

Abdullah Efendiler
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Voleybolumuzda nasıl ka-
dınlar kategorisi Türk Spo-
runun içinde en başarılı ise

Fenerbahçe’de de kadınlar er-
kekleri geride bıraktı. Kadınların
Kulüplerarası Dünya Şampiyona-
sı’nda birinciliği var. Erkekler
henüz bu başarıyı yakalayamadı.
Üst lig şampiyonluklarında da
erkek ve kadınların beşir şampi-
yonlukları bulunuyor. Bu yazı-
mızda sarı-lacivertli kızlar
altyapısından bilgiler sunacağız.

Ancak, şunu da not etmeden
geçmek olmayacak.

Bugünkü ekonomik koşullarda Başkan
Ali Koç ile Şube Sorumlusu Yönetici
Simla Türker Bayazıt, altyapılar için
olumlu çalışmalar içindeler. Koç ile Baya-
zıt 'ın ortak hedefi A takımlarına
oyuncu çıkarmak. Bu onları mutlu ede-
cek tabii.

Fenerbahçe kadın alt yapılarının
amacı hem A takımına oyuncu çıkarmak
hem de oynadığı her kategoride şampi-
yon olabilmektir.

Bu anlamda her yıl Türkiye şampiyo-
nalarında daha çok oyuncu seyredilir.
Türkiye genelinde tertiplenen oyuncu
seçmeleri ile kulübe yetenekli oyuncular
kazandırmakta bir başka seçenek.

Son iki yıldır kulüp bünyesinde Anado-
lu’dan yapılan çeşitli seçmeler sonucunda
birçok oyuncu da kazandırıldı. Kulüp bün-
yesinde kalacak yer ve okul seçenekle-
rinde yardımcı olunduğundan sporcuların
Fenerbahçe Kulübü’ne gelmeleri daha da
cazip oldu.

2013-2014 sezonunda 2000 jeneras-

yonu ile birlikte önce İstanbul ikinciliği, ar-
dından Türkiye ikinciliği kazanıldı.

2014-2015 sezonunda 2001 jeneras-
yonuyla küçük takımla yine İstanbul ikin-
ciliği kazanıldı. 2002 jenerasyonu ile midi
gruplarında namağlup şampiyon olundu.

2015-2016 sezonunda küçük takım
2002 jenerasyonu namağlup İstanbul ve

Türkiye Şampiyonu oldu.
2016-2017 sezonunda

yıldız takım 2002 jeneras-
yonu İstanbul ve Türkiye
ikinciliği ile noktaladı.

2017-2018 sezonunda
yıldız takımı aynı jenerasyon
İstanbul’da birinci, Türki-
ye’de üçüncü oldu.

2017-2018 sezonunda
Küçük kız takımı İstanbul’da
ikincilik, Türkiye’de üçüncü-
lük elde etti.

2018-2019 sezonunda
yıldız kız takımı İstanbul ve

Türkiye Şampiyonu oldu.
2019-2020 sezonunda genç kız takımı

final etabında Isparta’da oynadığı 3
maçta 2 galibiyet alarak rakipleriyle aynı
puan ve galibiyet sayısı olmasına karşın
1 set averajıyla 1. Lige çıkamadı.

Hilal Kocakara, Lila Şengün, Gülce
Güçtekin, İpar Kurt, Peyman Yardımcı,
Sabire Karacaova, Melisanur Temiz, Su-
denaz Uzun 2002-2003 jenerasyonu ile
milli takımımızda Balkan Şampiyonluk-
ları, Avrupa Şampiyonası ön eleme grup-
larında, Avrupa ve EYOF üçüncülüğü,
Dünya Şampiyonası turnuvalarında ve
hazırlık kamplarında görev aldı.

Alt yapı olarak şu şekilde bir yapı-
lanma içinde olundu.

Genç kız ve 2.lig takım Antrenörü
Emre Nur, küçük ve yıldız antrenörü
Mustafa Gürdal, hazırlık grupları, midi A
ve küçük kız B takım antrenörü Burcu
Tunç ve alt yapı sorumluluğundan A ta-
kımı antrenörlüğüne çıkan Salih Tavacı
oldular.

Fenerbahçe’de de 
sultanlar başarılı

CENGİZ
TOKGÖZ

SPOR YAZARI

Kadınlar erkekleri geride bıraktı 

Süper Fener
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Bedri Baykam’ın 141’inci kişisel sergisi ‘Görsel
Maceralar’, Bodrum-Turgutreis’teki Şevket

Sabancı Kültür Merkezi’nde açıldı. Sanatçının
değişik dönemlerinden 56 eserinin yer aldığı ser-

gide, tual, 4D ve pleksi çalışmaları, sanatsever-
lerle buluştu.Baykam’ın bu yıl tanıtımını

gerçekleştirdiği ‘Sanat Tarihi Haritası’da, iki farklı
edisyonuyla ilgi gördü. Açılışa, İsmet İnönü’nün
kızı Özden Toker, Ercan Karakaş, Muğla Bele-
diye Başkanı Osman Gürün, Bodrum Belediye

Başkanı Ahmet Aras, Nurperi Toker-Sinan Özlen,
Erman Toroğlu, Tamer Levent, Alaaddin Aksoy,
Hanefi Yeter, Barış Sarıbaş, Bodrumart Başkan
Yardımcısı İnci Başağa, emekli büyükelçi Oğuz

Demiralp ve eşi Hülya Hanım katıldı.

EYLÜL 2020GÜNDEM Süper Fener
Bedri Baykam’dan 141’inci sergi: GÖRSEL MACERALAR

Sergi, 14 Eylül’e kadar devam edecek.
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Fenerbahçe transfer döneminin
yine öne çıkan kulübü oldu. Sarı-
Lacivertliler bu kez süper ligde

forma giymiş, tecrübeli isimlere önce-
lik verdi. Başkan Ali Koç ve ekibi gö-
reve geldikten sonra, iki sezonda
30’un üzerinde transfer yaptı. Ancak
bu futbolcuların çoğu performans ve
takım oyunu bağlamında vasatın al-
tında kaldılar. Dolayısıyla Fenerbahçe
2 sezon şampiyonluk umudunun uza-
ğında kaldı. Hatta 2018-2019 sezo-
nunda haftalarda puan cetvelinin
sonlarında kalarak,  camia ve taraf-
tara sıkıntılı günler yaşattılar.

Fenerbahçe 2020-2021’e takımın
başına Teknik Direktör olarak Erol Bu-
lut’u getirerek başladı. Sonrasında
bilinen, tecrübeli, kariyerli oyuncular
alındı. Genelde 30 yaş ve üzeri
isimlerin alınması dikkat çekti.  

Bu politika camianın belli kesim-
lerinde eleştiri konusu oldu. Ayrıca 4
yıl önce Beşiktaş’a giden Caner-
Gökhan ikilisinin dönmesi çok tar-
tışıldı. Maçların başlama-
sından sonra da takımın
performansına göre
tartışmaların süreceği
kanısındayım. Gök-
han ve Caner Be-
şiktaş’ta genelde
iyi bir sezon
geçirdiler. Bi-
linen isimler.
Caner 32,
Gökhan ise 35 y a -
şında. Tecrübeleriyle ta-
kıma katkı sağlamak için
daha istekli olacaklardır. 

Filip Novak defansın solunda
görev yapıyor. Büyük ihtimalle Caner
ile birlikte önlü arkalı oynayacaklar.
Novak Trabzon’da başarılı bir sezon
geçirdi. 

30 yaşında ki Çek futbolcu, başa-
rılı performansını Fenerbahçe’ye taşı-
yacak kapasitede. Sosa da tercihini
Fenerbahçe’den yana kullandı. 35 ya-

şında ki Arjantinli merkez orta saha
pozisyonunda etkili bir isim. Duran
topları da iyi kullanıyor. Beşiktaş ve
Trabzonspor’da oynayan Sosa’nın
tek handikapı ilerlemiş yaşı. 

Lemos 24 yaşında.  
İyi başlarsa uzun yıllar 
forma giyebilir.
Thiam’ın  Kasımpaşa’dan transferi

sürpriz oldu. Çünkü hiç gündeme çık-
madı. 27 yaşında ki Senegalli forvetle
2+1 yıllık sözleşme yapıldı. Thiam sü-
ratli ve gol bölgelerini hisseden bir fut-
bolcu. Uyum sağlarsa çok faydalı olur.

Süper Fener

FENERBAHÇE 
TRANSFERDE DOLUDİZGİN
Fenerbahçe 2020-2021’e takımın başına Teknik Direktör olarak 

Erol Bulut’u getirerek başladı. Sonrasında bilinen, tecrübeli, kariyerli oyuncular
alındı. Genelde 30 yaş ve üzeri isimlerin alınması dikkat çekti.  

Bu politika camianın belli kesimlerinde eleştiri konusu oldu.

YALÇIN 
TÜRK

Spor Yazarı
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Mauricio Lemos’u izleyenimiz çok
azdır. Fenerbahçe taraftarının ve fut-
bol kamuoyunun fazla tanımadığı bir
savunmacı. Sarı – Lacivertlilerin sto-
pere acil ihtiyacı vardı. Lugano’da
Uruguaylıydı ve stoper oynardı. Taraf-
tarın gönlünde taht kurmuştu. Bakalım
vatandaşı Lemos,  Lugano’nun tah-
tına oturabilecek mi? Lemos 24 ya-
şında.  İyi başlarsa uzun yıllar
Fenerbahçe formasını giyebilir.

Bu transfer Sinan 
için yeni bir fırsat olacak.
Sinan Gümüş transferi de sürpriz

oldu. 26 yaşındaki gümüş sağ kanat
oyuncusu Alman ekolünden geliyor.
Antalyaspor’da kiralık oynayan
Gümüş, 2014 de Galatasaray forması
giydi. Fenerbahçe kendini göstermesi
bakımından Sinan için yeni bir fırsat
olacak.  Enner Valencia Fenerbah-
çe’nin şimdilik son transferi. Ekvadorlu
oyuncunun Westham ve Everton kari-
yeri var. Ayrıca Ekvador milli takımının
da golcüsü. 31 yaşında ki Valencia’nın
son dönemleri sönük geçmiş. 2+1 yıl-
lık sözleşme yapan siyahi futbolcu, to-
parlanırsa faydalı olur. Bu arada İsrailli
forvet Zahavi’de Fenerbahçe’ye öne-
rilmişti. Zahavi 2 yıl Çin liginin ünlü ku-
lübü Guangzhou’da forma giydi  28
maçta 29 gol atarak Çin liginde en
fazla gol atan futbolcu oldu. Sanırım
bonservis parası yüzünden Fener-
bahçe yönetimi,  bedelsiz Valencia’yı
tercih etti. 

Fenerbahçe Visca’yı da 
Kadıköy’e 
getirebilecek mi?
Ve Edin Visca. Erol Bulut ile Emre

Belözoğlu’nun çok is-
tediği Bosnalı.
Fenerbahçe
Visca için
Başakşe-
h i r ’ e
D e n i z
T ü r ü ç
ile Ser-
d a r
Aziz ta-
kasını önerdi.
Başakşehir Başkanı Göksel
Gümüşdağ, Bosnalı oyun-
cuyu bırakmak istemiyor.
Fenerbahçe cephesi ise ıs-
rarla bastırıyor. Dergi bas-
kıya girdiğinde Fenerbahçe 2
futbolcu artı bir miktar para tekli-
fini yaptı. Bakalım transferin flaş
kulübü Fenerbahçe Visca’yı da
Kadıköy’e getirebilecek mi?
Lazio Vedat Muriqi’i istiyor. İtal-
yan kulübü Fenerbahçe’nin
düşündüğü rakama yak-
laştı. 16 milyon euro
artı 2 milyon
e u r o
bonus tek-
lifi yapıldı.
F e n e r -
bahçe cep-
hesi teklifi

onaylarsa Vedat Mu-
riqi çizmede futbol

hayatını sürdü-
recek. 

2 yılı kupasız
ve keyifsiz geçi-

ren Fenerbahçe,
bu sezon mutlaka
bir başarı hikayesi

yazmak zo-
runda. Yaş so-
runu olsa da
takviyeler ya-
pıldı. Teknik

patron Erol Bulut müca-
deleci, çok koşan takım oyu-

nuna sıkı tutunan ve iyi
performanslı bir anlayışta

futbolcu grubunu oluş-
turmak zorunda. Tabi
bu arada Yönetim,
cami ve taraftar da
Erol Bulut’a sonuna

kadar omuz vermeli.
Yönetimin yanı sıra ta-
kımda ve tribünlerde
şampiyonluk baskısı
olacaktır. Bu süreci so-
runsuz atlatmak için Ali
Koç ve ekibi bugünden
stratejiyi belirlemeli.       

Süper Fener
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Baykan, Servet Yardımcı ve Göksel Gümüş-
dağ sezonu kazasız belasız atlatan Nihat Öz-
demir bu sezon başlarken pes edebilir.

Düşmez ve Baykan’ın skandal uygulamalarından
yara almadan kurtulan Başkan MHK’nın istifasıyla
yeniden sarsılmışa benzer. Eylül’de oynanacak olan
milli maçlardan sonra artık sabrının kalmadığı ve
görevi bırakacağı konuşuluyor.

Yumuşak başlı tu-
tumuyla kimseyi kır-
mamaya çalışan
Nihat Özdemir, dün
abi diye peşinde do-
lananların bugün
neden gündeme ge-
tirdiklerini anlamakta
zorlanıyordur.

FETÖ davasından hüküm giyen kayınbiraderi
eski Korg. Metin İyidil’i dillerine dolamaları etik midir?
2000 yılı öncesinde Cumhurbaşkanlığı Muhafız Alayı
Komutanlığı İnşaat İhalesinde 1 trilyon 21 milyarlık
yolsuzluk yapıldığı iddiasıyla açılan davayı kaybettiği
konunun Yargıtay’a temyize gittiği  ve zaman aşımın-
dan davanın düştüğü kimler tarafından dedikodusu
yapılıp da yıpratılmaya çalışılıyor. Ama düşünüldü-
ğünde yıllar önce bu konu gündemde olduğunda Mü-
teahhitler Birliği Başkanlığı’ndan istifa eden
Başkan’ın bu hassasiyeti bilindiğinden yine  istifa
edebileceği konuşuluyor. 

Diğer bir alternatif ise bu dedikoduyu çıka-
ranların tespiti ve Federasyondan uzaklaş-
tırılmaları o zaman bir çok sorunun da
ortadan kalkacağı konuşuluyor.

Başkan Özdemir‘in görevi bırakma ihti-
malinde ise yerine üç aday olduğu görü-
lüyor.

Mehmet Baykan, yıldızı sönmüş bir
bürokrat gidişi yakın diyorlar.

Cumhurbaşkanına yakın iki isimden Yardımcı,
Gümüşdağ’ ın yakın markajında ve eleştirilerinden
nasibini alan biri şansı çok zayıf.

Geriye Göksel Gümüşdağ kalıyor ki onun da
adaylığını koyabilmesi için kulüpteki hisselerini dev-
retmesi gerekiyor.

Bekleyip görelim Eylül ayında TFF’de neler ola-
cak… Bu arada yeni açıklanan MHK’da AKP karşıtı

üyelerin olması da  in-
sana akıl tutulması

yaşatıyor. Hani
TFF ye siyasi

m ü d a h a l e
vardı.

MHK gitti, sıra Başkan’da mı?

HARUN 
ATA

ANKARA

Süper Fener
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Amasya'nın Merzifon İlçesi'nde yaşayan Yiğit ve
Zeynep’ in  babası Alp Kargı, serbest veteriner
hekim olarak görev yaptığı Merzifon’a öyle sev-

dalanmış ki; bir türlü bırakıp büyük şehirlere gideme-
miş. 

İlk olarak 2009’da
Belediye Başkanlığı’na
adaylığını koyan ve
kaybeden Kargı, yılma-
yıp azimle çalışarak bir
sonraki seçimlerde
CHP’den Merzifon
Belediye Başkanı se-
çilmiş. Halen Belediye
Başkanı olan Alp
Kargı, Fenerbahçe

Kongre üyesi olma-
sının yanı sıra tam

bir sporcu
dostu.

İ lçesindeki
tüm sporcuların
ve kulüplerin en
büyük destek-
çisi olmasının
yanı sıra  çocuklar için yaz-kış spor okulları, ye-
tişkinlere yönelik spor aktiviteleri ve her yaş gru-
bundan sporcuların katılabildiği turnuvalarla yılın
her anı sporla dolu dolu geçiyor.

Genç ve dinamik ekibiyle gece gündüz deme-

den sürekli olarak düzenledikleri  etkinlikler, fuarlar,
konserler ve yardım faaliyetleri ile hem Merzifon’u ta-
nıtmak hem de Merzifonlular’ın  daha aktif bir yaşam
sürebilmesini sağlamaya çalışıyor. Çocuklarımız için de
daha iyi yaşayabilecekleri, bilgiye daha kolay ulaşarak

kendilerini geliştirebile-
cekleri ortamları oluş-
turmuş. 

Yolumuz düştü uğ-
rayıp bir çayını içelim
dedik. Kapısı her ziya-
retçiye sonuna kadar
açık  çok fazla meşgul
etmeyelim diyerek çık-
tık Merzifon sokakla-
rına sıcak cana yakın
esnaf, tarih kokan so-
kaklar keyif aldığımız
bir gezi oldu. İyi ki yo-
lumuz düşmüş, emin
olun sizlerin de yolu
düştüğünde hiç piş-
man olmayacaksınız.
Keyifle gezip hoşça
vakit geçirebileceksi-

niz. 
Gittiğinizde Sevgili Başkan Alp Kargı’yı ziyaret et-

meyi unutmayınız. Hepinize zaman ayıracak kadar
gönlü güzel bir kardeşimiz.

Başarıları daim olsun.

“Merzifon için canla başla”dedi

Yolların ve Kültürlerin Birleştiği Şehir’e 
Belediye Başkanı oldu

2020 EYLÜL BAŞKENT’TEN
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Süper Fener
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Süper Fener

Süper Fener
İBB’DEN ENGELLİ 

BİREYLERE ÖZEL SPOR 
TESİSİ

İBBİstanbul’a; modern, nitelikli ve ulaşı-
labilir spor alanları kazandırmaya

devam ediyor. İstanbullunun spor tesislerine eri-
şimini kolaylaştırmak isteyen İBB, Yeşilvadi Spor
Tesisi’ni engelli bireylerin fiziksel ve zihinsel ge-
lişimine katkı sağlayacak şekilde hizmete açtı.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB), Ümra-
niye'de bulunan Yeşilvadi Spor Tesisi’ni, engelli
bireyler için spor merkezine dönüştürdü. 1,4
metre derinliğinde 20 metre uzunluğunda 3 kul-
varlı bir eğitim havuzu, iki adet stüdyo salonu ve
bir adet squash salonu bulunan İBB Yeşilvadi
Spor Tesisi, engelli bireylere hizmet verecek şe-

kilde tadilata alındı. İBB Gençlik ve Spor Müdür-
lüğü bünyesinde bulunan ve İBB iştiraki Spor
İstanbul tarafından yapılan erişilebilirlik çalışma-
ları kapsamında tesisin fiziki yapısı, engelli bi-
reylerin kullanımına uygun hale getirildi. İlk
aşamada stüdyo bölümüyle faaliyete geçen te-
sisin tüm üniteleri, pandeminin ardından engel
gruplarının tamamını kapsayacak şekilde egzer-
siz ve spor hizmeti verecek.

TÜRKİYE’NİN İLK 
YARI SANAL MARATONU
KOŞU KAYITLARI AÇILDI

Sınırlı sayıda sporcuyla 20 Ey-
lül’de start alacak olan Vodafone

15. İstanbul Yarı Maratonu, Türki-
ye’nin en kapsamlı sanal koşusuna
dönüşecek. İBB’nin düzenlediği ve 2
bin 500 atletin yer alacağı etkinliğe,
isteyenler sanal koşu ile de katılabi-
lecek. Tarihi Yarımada’nın eşsiz
manzarasında yapılacak yarı mara-
tonda yer almak ya da bu heyecana
kendi parkurlarında koşarak ortak
olmak isteyenler için kayıtlar yeniden
açıldı.

İstanbul Büyükşehir Belediyesi
(İBB) tarafından gerçekleştirilecek
Vodafone İstanbul Yarı Marato-
nu’nda, bu yıl bambaşka bir heyecan
yaşanacak. Covid-19 tedbirleri nede-
niyle kontenjan sınırlaması bulunan
etkinlik, Türkiye’nin ilk sanal yarı ma-
ratonuna “tek ba-
şına bizimle koş!”
sloganıyla sahne
olacak. Katılımcı-
lar, 21 ya da bu
yıl yapılmayacak
10 kilometrelik
özel parkurla-
rında, koşuya ka-
tılabilecek. Tarihi
Yarımada’da ya
da ilk kez gerçek-
leştirilmesi plan-

lanan Türkiye’nin ilk sanal yarı mara-
tonuna katılmak isteyenler için kayıt-
lar açıldı. 

2020 Vodafone İstanbul Yarı Ma-
ratonu, sporcuların sağlığını riske at-
mamak için kontenjan sınırlamasına
gidilerek koşulacak. Katılımcı kısıtla-
ması nedeniyle yer alamayanlar için
ilk kez Türkiye’nin en geniş kapsamlı
sanal koşusu düzenlenecek. 

Türkiye’nin ilk sanal yarı marato-
nunda 21 kilometre koşmak isteyen
koşucular, sanal koşu uygulamasını
1 Eylül’den itibaren Play Store ve
App Store’dan indirerek bu tarihi ko-
şuda yerini alabilecek.  Sporcular uy-
gulamayı açarak 19-20 Eylül tarihleri
arasında diledikleri zaman aralı-
ğında, diledikleri yerde 21 kilometre
koşusunu tamamlayabilecek.
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